
OBECNÝ ÚRAD, Ruský Hrabovec č. 51, 072 64  okres. Sobrance 

 

 

 

Z  Á P I S N I C A 

 

z obecného zastupiteľstva dňa 10.02.2016 

 

 

 

 Rokovanie viedol starosta obce  Cinkanič Juraj, v úvode všetkých privítal a keďže boli 

prítomná nadpolovičná väčšina poslancov tak konštatovali, že zasadnutie je uznášania 

schopné. 

 

Program rokovania:  1.   Otvorenie  

2.   Situácia okolo výstavby domu smútku  

3.   Diskusia 

4.   Záver  

 

Prítomní poslanci: Macejka Ján, Kočan Ľuboš, Bardzák Ján, Turišin Ladislav. 

Neprítomný: Dunda Marián. 

 Za zapisovateľa bola určená Mgr. Ivanišová Alena a za overovateľov boli určení 

Kočan Ľuboš a Bardzák Ján, ktorí svoju funkciu prijali. 

 

K bodu 1: 
 Starosta obce na základe toho, že prišla nadpolovičná väčšina poslancov otvoril 

rokovanie zastupiteľstva. 

 

K bodu 2: 

 Starosta obce informoval poslancov o priebehu vybavovania vecí okolo odkúpenia 

pozemku na výstavbu domu smútku od Gréckokatolíckej cirkvi Košice, tak ako sa minule 

schválilo že sa odkúpi tento pozemok. Informoval ich o celom postupe ako prebiehala 

komunikácia s Gréckokatolíckou cirkvou, kde bola poslaná žiadosť o odkúpenie pozemku, že 

ako s nimi komunikoval ako aj s tunajším správcom farnosti otcom Kornetským, ktorý nemal 

voči tomu žiadne námietky. Následne nám bolo zaslané kladné stanovisko k odkúpeniu 

pozemku a boli sme pozvaní do Košíc na ich úrad k podpísaniu zmluvy. Ja som zabezpečil 

geodeta, elektrikárov, správcu farnosti a následne sme zamerali pozemok a projektant už 

vypracoval projekt, ktorý bol zaslaný na schválenie na životné prostredie, do elektrárni a na 

hygienu. Čiže všetko je rozbehnuté. V dohodnutý deň, keď som sa dostavil na podpísanie 

zmluvy a tam mi bolo povedané, že sa rozhodol vladyka Chautur, že nám pozemok 

neodpredajú, pretože nesúhlasí s tým aby na tomto pozemku nebol postavený dom smútku 

a že má byť postavený vedľa cintorína. 

  

K bodu 3: 

 V rámci diskusie im starosta navrhol druhú variantu, aby sa dom smútku staval pod 

cintorínom, kde následne ukázal mapku nákres pozemkov. Tieto pozemky patria tiež do 

vlastníctva Gréckokatolíckej cirkvi. Starosta navrhol, že hneď zajtra bude písať žiadosť 

o odkúpenie pozemku pod cintorínom. Poslanci skonštatovali, aby sa s nimi jednala cena za 

menej ako 5,- €, pretože to je mimo obce a je to druh pozemku ostatné zastavané plochy. 

Navrhujú aby dom smútku a parkovisko bolo na pravej strane od prístupovej cesty na cintorín.  



 

HLASOVANIE ZA: Macejka Ján, Turišin Ladislav, Bardzák Ján, Kočan Ľuboš. 

PROTI:    0 

ZDRŹAL SA: 0 

 

  

Čiže poslanci jednohlasne schválili odkúpenie pozemku pod cintorínom. 

 

K bodu 4:  
Na záver starosta poďakoval poslancom za účasť a schôdzu ukončil. 

 

 

Zapisovateľ: Mgr. Ivanišová Alena  ..................................... 

 

Overovatelia:  Bardzák Ján   ..................................... 

 

  Turišin Ladislav     ...................................... 

 


